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Side 2 af 2 

Spørgsmål 

Vurderer ministeren, at de af regeringen foreslåede ændringer af boligjobordningen vil 

medføre flere fejl i indberetningerne, og hvordan sikres det, at fejlprocenten ikke stiger, 

hvis de fradragsberettigede ydelser ændres? 

 

Svar 

Jeg kan henholde mig til følgende, som jeg har modtaget fra Skattestyrelsen: 

 

”Når der indføres nye regler, sker der erfaringsmæssigt ofte utilsigtede fejl som følge af, at 

borgere og virksomheder ikke har været vidende om, hvilken betydning de nye regler har 

for deres indberetninger. Ved indførsel af nye regler har Skattestyrelsen derfor fokus på 

vejledning, kommunikation og kontrol for at begrænse fejl og styrke regelefterlevelsen. 

Som regel konstateres der flere fejl ved indførsel af nye regler, hvorefter antallet af fejl ty-

pisk falder, og regelefterlevelsen stiger. 

 

Ved genindførelse af håndværkerfradraget vurderer Skattestyrelsens, at der i en periode 

vil ske flere fejl. Omfanget heraf vil afhænge af den endelige udformning af fradraget. 

Skattestyrelsen forventer dog, at der primært vil være tale om simple fejl, hvor borgeren 

ikke handler med svig for øje. Skattestyrelsen vil ved en genindførelse af håndværkerfra-

draget vejlede borgerne om, hvad der er, og hvad der ikke er fradragsberettiget med hen-

blik på at højne forståelsen af de nye regler og derved reducere fejlprocenten.”  
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